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Abstract (en)
Moving platform intended to reproduce periodical movements along three axes (longitudinal, transverse, vertical) with a preferential direction (XX),
the said platform (2) being carried via a baseplate (1) on the one hand, at one end (termed "rear") by means of at least one leg (3) coupled to a
crank (7) and, on the other hand, at the other end (termed "front") by link rods articulated to the said baseplate, characterised in that the said crank
(7) is carried by a support (9) connected to the baseplate (1) by a leg (9a) which can be moved laterally such that the crank (7) finds itself either in a
vertical plane comprising the preferential direction (XX), or in a plane which is oblique to one side or the other, and in that the two front legs are each
articulated onto a link rod (15, 20) which is substantially vertical, each link rod (15, 20) being articulated directly or indirectly at its lower end to the
baseplate (1). <IMAGE>

Abstract (fr)
Plate-forme mobile destinée à reproduire des mouvements périodiques selon les trois axes (longitudinal, transversal, vertical) avec une direction
privilégiée (XX), ladite plate-forme (2) étant portée par un socle (1) d'une part, à une extrémité (dite "arrière") par l'intermédiaire d'au moins un pied
(3) attelé à une manivelle (7) et d'autre part, à l'autre extrémité (dite "avant") par des bielles articulées audit socle, caractérisée par le fait que ladite
manivelle (7) est portée par un support (9) relié au socle (1) par un pied (9a) pouvant être déplacé latéralement de façon telle que la manivelle (7)
se trouve soit dans un plan vertical comprenant la direction privilégiée (XX), soit dans un plan oblique d'un côté ou de l'autre, et en ce que les deux
pieds avant sont articulés chacun sur une bielle (15, 20) sensiblement verticale, chaque bielle (15, 20) étant articulée directement ou indirectement
à son extrémité inférieure sur le socle (1). <IMAGE>
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